第七屆華人檢驗醫學學術研討會投稿須知

<u>The 7th Chinese Laboratory Medicine Conference in Taipei</u> Instructions to authors

- 一、投稿方式:一律以電子投稿(請確定無電腦病毒)至 office@labmed.org.tw。請於 E-mail 主 旨註明-第七屆華人投稿。
 - *Electronic format only (please ensure that it is virus protected). Please e-mail to :

office@labmed.org.tw, and put 'The 7th Chinese Conference application' in the Subject line.

- 二、請務必按照以下之規定格式打字:
 - * All the abstracts should be conformed with the following limits:
 - 1. 邊界設定: A4 規格大小,上邊界 4.5 公分、下邊界 2.5 公分、左邊界 3 公分、右邊界 3 公分。 *Margins: A4 size. Top 4.5cm, Bottom 2.5cm, Left 3cm, Right 3cm.
 - 字體規格:以14號字體大小繕寫,中文字型用標楷體,英文字型用 Times New Roman; 段與段間不空行。
 - *Font: Use character size 14, with *Traditional Standard* Chinese font style, or *Times New Roman* English font style. No line spacing in between paragraphs.
 - 3. 題目、作者姓名、服務機關及單位,請用全名,**中英文並書**,先打中文題目、作者姓名、服務機關名稱,而後打英文題目、作者姓名(**姓在前,名在後**)及服務機關名稱,最後再列上城市。不須註明教育程度(學位)、稱號及地址。
 - * Abstract should include a concise title of the article, full names and affiliations of the authors in both Chinese and English, no abbreviation. Please first specify the Chinese title, author's name, affiliations and city; then specify the English version. Omit educational degrees, personal titles and full addresses.
 - 4. 題目請置中。作者下方緊接機關名稱,請盡量用全名。
 - *Center title in the page. Full names and affiliations of the authors should be put in the 2nd and 3rd line.
 - 5. 係演講者,請於作者下方劃一黑線。 * Underline the presenter.
 - 6. 打字前請參考範例;將依來稿原文一字不漏刊登,請自行仔細校對,
 - *Use examples and templates; proof-reading before submission. Any error appears in the submitted abstract will be published without correction in the Abstracts Book.
 - 7. 每篇摘要字數請維持在一頁之內。 * Abstract no more than one page.
- 三、論文摘要內容中文、英文皆可,結構應包含:
 - *The abstract can be typed in either Chinese or English; it should be organized under the following headings:
 - ◆ 背景目的(Objective or background)
 - ◆ 方法 (Methods)
 - ◆ 結果 (Results)
 - ◆ 結論 (Conclusions)
- 四、請務必於頁尾註明聯絡人、聯絡電話及E-mail address。
 - *At the bottom of the page, <u>be sure</u> to specify the telephone, fax number, and e-mail address of the corresponding author.
- 五、截稿日期:2005年8月30日。審查結果將於2005年9月30日前公佈。
 - *Submission Deadlines: Aug 30, 2005. Results will be announced before Sep 30, 2005.
- 六、本次論文摘要以壁報為主,主辦單位將配合口頭演講之議程,選擇適當者參與口頭發表。
 - *The abstracts are mainly focusing on poster presentation. Applicants will be selected for oral presentation based on the program arrangement in different subjects.

階層式叢集分析技術於抗生素抗藥性監控輔助之應用

<u>鄭泳慈</u>¹, 林克亮², 黄仰仰¹ 國泰綜合醫院檢驗科¹, 中山醫學大學附設醫院檢驗科², 台灣

The Applications of Hierarchical Cluster Analysis in Supporting the Surveillance of Antimicrobial Drug Resistance

<u>Cheng Yung-Tzu¹</u>, Lin Keh-Liang¹, Huang Yang-Yang¹ Department of Laboratory Medicine, Cathay General Hospital¹, Department of Clinical Laboratory, Chung Shan Medical University Hospital², Taiwan

The framework presents the use of a graph model of antibiotic resistance profiles to support the analysis of a marshaled database. For this purpose, we...

或 Or

香椿濃縮製劑對 HL-60 與 K562 細胞株氧化性傷害之影響

蔡麗玉^{1,2}, 黄純淇^{3,4}, 蕭壬魁², 林書愷², 張肇松³ 高雄醫學大學醫學技術學系¹, 附設中和紀念醫院生化室², 醫學研究所³, 高雄市立小港醫院檢驗科⁴, 台灣

Effects of Toona sinensis Roemor Concentrate on H2O2-induce Oxidative Damage in HL-60 and K562 Cell Lines

Tsai Li-Yu^{1,2}, <u>Huang Chun-Chi</u>^{3,4}, Hsiao Jen-Kuei^{,2}, Lin Shu-Kai², Chao-Sung Chang⁴

Scool of Technology for Medical Sciences¹, Department of Clinical Chemistry², Graduate Institute of Medical³, Kaohsiung Medidaal University, Departments of Laboratory Medicine of Hsiao Kang Hospital⁴, Taiwan

最近的研究指出,香椿的一些成分具有抗發炎、止痛、抑制致癌物等的功效。更有研究指出香椿對於肺癌.....

※註1:姓名加底線者為講演者。(Underline the presenter.)

※註2:論文題目及作者部分,中英文皆須註明。

(Title and author's name must be in both Chinese and English.)

※註 3:摘要內容可使用中文或英文。(The essay can be done in either Chinese or English.)